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گذشت مادر از خون پسر  
فرهیختگان   مادر پیر وقتی دید پســـر بیمـــارش برادر معتادش را 
کشـــته، جنایت را گردن گرفت اما وقتی پلیس به ماجرا پی برد این 
زن سالخورده در دادگاه اعلام گذشت کرد تا پسر بیمارش از قصاص 
در امان بماند. شـــامگاه یازدهم مرداد 94 زن میانسالی با پلیس 
ورامین تماس گرفت و از قتل پســـر معتادش به نام فرهاد خبر داد. 
وقتی پلیس به خانه موردنظر رفت با جنازه مرد میانسالی روبه رو شد 
که با ضربه چاقو به گردنش کشـــته شده بود. پلیس به بازجویی از 
اعضای این خانواده پرداخت و زن سالخورده که اشک می ریخت، 
به ماموران گفت: »پســـرم معتاد بود. به همین خاطر همیشه برادر 
کوچکش فرشاد را که مشکلات روانی دارد، اذیت می کرد. سر همین 
موضوع با پسر بزرگم درگیر شدم و او به رویم چاقو کشید. من چاقو 

را از دستش گرفتم و او را زدم.«
وقتی پزشکی قانونی پس از بررسی جنازه قربانی ادعای این زن را رد 
و اعلام کرد به نظر نمی رسد جنایت از سوی یک پیرزن صورت گرفته 
باشد، زن سالخورده لب به بیان حقیقت گشود و اعتراف کرد که به 
دروغ جنایت را گردن گرفته و عامل قتل پسر کوچکش فرشاد است.
 به این ترتیب فرشاد تحت بازجویی قرار گرفت و به برادرکشی اعتراف 
کرد. فرشـــاد 42 ساله در شـــعبه هشتم دادگاه کیفری یک استان 
تهران درحالی به ریاســـت قاضی حســـین اصغرزاده و با حضور دو 

مستشار پای میز محاکمه ایستاد که مادرش اعلام گذشت کرد.
زن سالخورده که به سختی صحبت می کرد، گفت: »همه ما از آزار 
و اذیت های پسر معتادم خسته شده بودیم. به همین خاطر وقتی 
فرشاد، برادرش را کشت من از سر دلسوزی قتل را گردن گرفتم. ولی 
حالا می گویم از فرشاد که سال هاست از بیماری اعصاب و روان رنج 
می برد هیچ شکایتی ندارم.« فرشاد که پزشکی قانونی نیز ابتلای وی 
به بیماری روانی را تایید کرده است وقتی پای میز محاکمه ایستاد، 
گفت: »برادرم به شیشه معتاد بود. او همیشه مرا مسخره می کرد و 
به خاطر بیماری ام بی دلیل کتک می زد.آخرین بار وقتی با چاقو به 

سراغم آمد چاقو را از دستش گرفتم و یک ضربه به گردنش زدم.«
وی که به  شـــدت اشکی می ریخت، ادامه داد: »مادرم به خاطر من 
قتل را گردن گرفته بود و حالا هم اعلام گذشـــت کرده اســـت. من 

شرمنده او هستم و حرفی برای دفاع ندارم.«
در پایان این جلسه هیات قضایی وارد شور شد تا با توجه به رضایت 

اولیای دم برای فرشاد حکم صادر کند.

 تدوین طرحی دوفوریتی

برای مدیریت ترافیک تهران   
فرهیختـــگان   وضعیت ترافیک تهران  هر روز بحرانی تر می شـــود. 
نبود سیســـتم یکپارچه حمل و نقل عمومی و تغییر نکردن شرایط 
معابر سطح شـــهر با توجه به افزایش تعداد خودروها و... ترافیک 
تهران را در برخی ساعات قفل می کند و آلودگی هوا را هم تشدید. 
اما گویا نمایندگان مجلس می خواهند طرحی برای مدیریت ترافیک 
تهران ارائه بدهنـــد؛ طرحی که البته با توجه به منابع مالی موجود و 
هزینه های حاشیه ای مدیریت شـــهر، به نظر می رسد به این راحتی 
قابلیت اجرا نداشـــته باشد. سخنگوی هیات رئیسه مجلس از تدوین 
طرحی در مجلس برای مدیریت ترافیک تهران خبر داد و گفت: »این 
طرح را بعد از بررسی لایحه بودجه 9۶ ارائه می کنیم.« بهروز نعمتی با 
بیان اینکه موفقیتی در توسعه ناوگان حمل ونقل عمومی در کلانشهر 
تهران نداشته ایم، به »خانه ملت« گفت: »اگر به بهبود و گسترش امکانات 
ناوگان اتوبوسرانی، تاکسیرانی و حمل و نقل ریلی در کلانشهر تهران 
توجه داشته باشیم به هیچ وجه شاهد تردد خودروهای تک سرنشین 
در پایتخـــت و ایجاد ترافیک نخواهیم بود.«او با انتقاد از اینکه کمبود 
ناوگان حمل و نقل عمومی در پایتخت موجب شده شهروندان به سمت 
استفاده از خودروهای شـــخصی هجوم بیاورند، تصریح کرد: »عدم 
پوشش مناسب ناوگان عمومی مهم ترین علت آن است.« این نماینده 
مردم در مجلس دهم با بیان اینکه در تمامی ادوار شاهد مناقشاتی بین 
دولت و شهرداری در تامین منابع توسعه حمل ونقل عمومی بودیم، 
یادآور شد: »درگذشته هم متذکر شدیم پایتخت نیازمند یک مدیریت 
یکپارچه و جامع اســـت و باید شهرداری یا وزارت کشور این مسئولیت 
را بر عهده بگیرد زیرا کلانشهر با این وسعت نیازمند یک کدخداست، 
این در حالی است که تهران صدها کدخدا دارد و تصمیم گیری هایی 
که باید انجام شـــود به درستی انجام نشده و تصمیمات یک دستگاه 

خنثی کننده تصمیمات دستگاهی دیگر است.«

 محکمه

 شهر
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یادداشت، اخبار و گزارش هایی از تازه های شهر

 بی آرتی

به وردآورد می رود

  )BRT( شـــهردار منطقه 21 از احداث خط اتوبوس تندرو

از میـــدان آزادی تا وردآورد به طول 20 کیلومتر خبر داد. 

جمال بافرانی با اشـــاره بـــه اینکه احداث خـــط اتوبوس های 

تنـــدرو یکی از بزرگ ترین تقاضاهای شـــهروندان منطقه بوده 

اســـت، گفت: »خـــط اتوبوس های تندرو از میـــدان آزادی تا 

وردآورد ظرف ســـه ماه آینده احداث خواهد شـــد.«

بسیاری از انبارهای بازار رصد هم 

نمی شوند    

محمدمهـــدی تندگویـــان، نایب رئیس کمیســـیون  

معماری و شهرســـازی شورای شـــهر تهران با اشاره 

به فضای کســـب و کار اقتصـــادی در بـــازار تهران گفت: 

»عـــاوه بر تعـــدد مغـــازه و اصناف متعدد شـــاهد وجود 

انبارهای بزرگ هســـتیم که با کوچک تریـــن اتفاق می تواند 

زمینـــه را برای بـــروز حوادث و حریـــق بزرگ تر فراهم کند 

و این درحالی اســـت که بســـیاری از ایـــن انبارها که حجم 

قابل توجهـــی نیـــز کالا در آن قـــرار دارد حتـــی رصد هم 

نمی شـــوند.« او بـــا بیان اینکه مشـــکل اصلی مـــا در بازار 

در زمـــان بروز حادثه، معبر و ســـطح دسترســـی برای مهار 

بحران و حریق احتمالی در داخل شـــبکه بازار اســـت و ما با 

مکانی روبه رو هســـتیم که در حالت عادی نیز خود کســـبه 

بـــا این معابـــر تنگ و کوچک مشـــکل دارند، به »ایســـنا« 

گفـــت: »معابر فعلی بازار برای این حجـــم تردد و فعالیت 

اقتصادی احداث نشـــده اســـت و قطعا اگر اتفاقی در داخل 

بازار تهران رخ دهد، این معابر مشکل ســـاز خواهند شـــد.« 

افزایش 50 درصدی کرایه 

اتوبوس های دوکابین    

ابوالفضل قناعتی، عضو کمیســـیون حمل و نقل شورای  

شـــهر تهران از بررســـی لایحه افزایش نرخ وسایل حمل 

و نقل عمومی در کمیســـیون مربوطه در شـــورای شهر تهران 

خبر داد و گفت: »پیشـــنهاد شـــهرداری برای کرایه اتوبوس 

بخـــش خصوصی، افزایش نـــرخ حدودا 20 تـــا 30 درصد بوده 

اســـت و از آنجـــا که نرخ کرایـــه اتوبوس هـــای دوکابین طی 

ســـال های گذشـــته افزایش نداشته اســـت، این بار در لایحه 

پیشـــنهادی شـــهرداری در سال 96 رشـــد 50 درصدی داشته 

اســـت.« او بـــا بیان اینکه هنوز پیشـــنهاد شـــهرداری برای 

افزایش نرخ کرایه تاکســـی نیامده اســـت، گفت: »در بخش 

مترو نیز افزایشـــی در حوزه بلیت های دو ســـفره نداشته ایم 

اما شـــهرداری پیشـــنهاد افزایـــش 50 درصدی نـــرخ بلیت 

تک ســـفره را ارائه کرده اســـت. به نظر اعضای شـــورای شهر 

تهران این افزایش معقول نیســـت و پس از بررسی های بیشتر 

نظـــر خود را اعـــام خواهیم کرد اما این ارقام پیشـــنهادی، با 

توجه به شـــرایط معیشـــتی مناسب نیست.«

آماده باش 15هزار تکنسین 

فوریت های پزشکی برای نوروز    

15هزار تکنســـین اورژانس از 25 بهمن تا 14 فروردین به  

طور کامل آماده باش هســـتند و در تمامی شهرهایی که 

مسافرپذیرند یا مســـافر از آنها عبور می کند، مستقر هستند؛  

این را حســـن نوری ســـاری، رئیس اورژانس پیش بیمارستانی 

کشـــور اعام کرده اســـت. 30 فروند بالگرد آمبولانس هوایی 

نیـــز برای امداد هوایی به کار گرفته می شـــوند. 

طرح کمیسیون شوراها قبل از لایحه دولت به هیات رئیسه مجلس رسید

تعلل دولت، عجله مجلس
دولـــت می گوید که لایحه 
مدیریت یکپارچه شهری 
مراحـــل پایانـــی تدوین 
خـــود را در کمیســـیون 
دولـــت  کلانشـــهرهای 
می گذراند و قرار است این 
لایحه که رئیس جمهوری 
بارها قـــول آن را به مردم داده اســـت، 
به زودی به مجلس تقدیم شود. اما گویا 
در چهار ماه اخیر روند تکمیل این لایحه 
ســـرعت آنچنانی نداشته است. همین 
موضوع باعث شده مجلس با ارائه طرح 
جامع مدیریت شهری به میدان بیاید، 
به طـــوری که حتی این طرح از ســـوی 
هیات رئیسه مجلس شـــورای اسلامی 

اعلام وصول شده است. 
ابوالفضل ابوترابی، عضو کمیســـیون 
شـــوراها و امور داخلی مجلس شورای 
اســـلامی با اشـــاره به اینکه این طـــرح به لحاظ 
محتوایی تفاوتی با لایحه مدیریت یکپارچه شهری 
ندارد، در گفت وگـــو با »فرهیختگان« می گوید که 
در ایـــن طـــرح اختیارات 23 دســـتگاه دولتی به 
شهرداری ها تفویض می شود تا از این طریق وقت 
و هزینـــه  کمتری برای تنظیـــم روابط و هماهنگی 
صرف شود. با این حال به اعتقاد او دولت خواهان 
واگذاری اختیارات خود به شهرداری ها نیست، به 
همین دلیل ما امیـــدی نداریم که لایحه مدیریت 

یکپارچه شهری به مجلس بیاید. 
ایـــن طرح همان لایحه مدیریت یکپارچه شـــهری 
است که حالا با نام طرح مدیریت جامع شهری از 
سوی کمیسیون شوراها به مجلس تقدیم می شود. 
در این طرح حتی موضوع انتخاب شهردار توسط 
مردم در شـــهرهای بالای 200 هزار نفر نیز آمده 
اســـت. در مدت دو ســـال، بارهـــا نمایندگان از 
رئیـــس مجلس تا رئیس فراکســـیون امید از دولت 
خواســـته اند لایحه مدیریت یکپارچه را به مجلس 

بفرستد. 
ابوترابی با اشـــاره به اینکه دولت بارها در فرستادن 
لوایح به مجلس تعلل کرده اســـت، می افزاید:  »چند 
روز پیش برای بار سوم قانون خدمات کشوری تمدید 
شد، در حالی که دولت چند سال است که می خواهد 
لایحه ای با همین نـــام به مجلس ارائه کند.« با این 
حال به گفته این نماینده مجلس حتی اگر این لایحه 
توسط دولت به مجلس بیاید، منافاتی با طرح مجلس 

ندارد و هر دو با هم بررسی می شود. 

 علت تاخیر دولت
در تقدیم لایحه مدیریت یکپارچه شهری

ورود مجلس به ساماندهی مسائل مربوط به مدیریت 
شهری درحالی که دولت هم لایحه ای در دست تدوین 
دارد، این ســـوال  را در ذهن ایجـــاد می کند که این 

موازی کاری صحیح است یا نه؟
علی نوذرپور، کارشناس مسائل شهری در گفت وگو 
با »فرهیختگان« می گوید که اشکال از مجلس نیست 
که به این موضوع ورود کرده است بلکه باید به دولت 
انتقاد کرد که چرا موضوعی را که بارها خود آن را اعلام 
کرده است تا این حد به تعویق انداخته است. موضوع 
ساماندهی وضعیت مدیریت شهری و ارائه لایحه ای از 
سوی دولت از برنامه توسعه پنج ساله دوم مورد توجه 
قرار گرفته اما تا به امروز حل نشده باقی مانده است. 
نوذرپور می افزاید: »یا ما چیزی را قبول داریم که باید 
آن را انجـــام دهیم یا قبـــول نداریم، پس چرا آن را در 
همه برنامه های توســـعه آورده ایم.« او از طرفی ارائه 
طـــرح و لایحه برای مدیریت یکپارچه شـــهری را جزء 
تکالیف شورای عالی استان ها می داند، به طوری که 
براساس قانون این شورا باید وظایفی که تصدی گری 
دارد را احصا کند و به عنوان طرح یا لایحه به مجلس یا 
دولت ارائه کند. نوذرپور به مقطعی که خود در شورای 
عالی استان ها حضور داشت، اشاره می کند. به گفته 
او در سال 8۶ شـــورای عالی استان ها آیین نامه ای 
را تدوین کرد و 1۶ وظیفـــه برای واگذاری اختیارات 
از دولت به شـــهرداری به تصویب رسید اما در دولت 

دهم متوقف شد. 
نوذرپـــور که تا چندی پیش معاون شـــهرداری های 
ســـازمان شـــهرداری ها و دهیاری های وزارت کشور 
بود با انتقاد از مهدی چمران، رئیس شـــورای عالی 
اســـتان ها می افزاید:  »در حال حاضر شورای عالی 
اســـتان ها بی خاصیت شده است. رئیس این شورا یا 
نمایندگان حتی در جلســـات بررسی لایحه مدیریت 
یکپارچه شـــهری هم حضور صوری داشـــتند و هیچ 

نظری نمی دادند. 
پیش از این برای سرعت کار قرار بود هیات دولت اصول 
ناظر بر لایحه را به تصویب برساند تا پس از تصویب این 
اصول 152 ماده تدوین شده در کمیته های فرعی مورد 
بررسی قرار گیرد. اما به گفته نوذرپور، هنوز این اصول 
به تصویب هیات دولت نرســـیده و گویا دولت در این 
مدت اولویت های دیگری برای بررسی داشته است. 

با این حال نوذرپور می افزاید که بهتر است دولت هرچه 
سریع تر لایحه را تقدیم مجلس کند تا اینکه در هنگام 
بررسی طرح جامع مدیریت شهری در مورد بندهای 

مختلف به بحث با نمایندگان مجلس بپردازد. 

بارش باران سیل آسا استان های جنوبی کشور را هم گرفتار کرد 

کشور در سیل و کولاک

متهم به قتل، 9 سال پس از بی نتیجه ماندن تلاش برای یافتن همدستش محاکمه شد 

پشیمانی بازنده بزرگ
فرهیختگان    وقتی تلاش پلیس برای ردیابی مردی 
که 9 سال قبل با همدستی دوستش دست به جنایت 
ناموســـی زده بود بی نتیجه ماند، همدست او پای 
میز محاکمه ایستاد و در دادگاه ابراز پشیمانی کرد. 
رسیدگی به این پرونده از بامداد هجدهم آذر 8۶ به 
دنبال پیدا شدن جنازه خونین یک مرد 33 ساله به 
نام اکبر در یک ســـاختمان نیمه کاره در شهرری در 
دستورکار ماموران کلانتری 131 شهرری قرار گرفت. 
شواهد نشـــان می داد این مرد که کارگر ساختمان 
نیمه کاره بود به احتمال فراوان نیمه شب و با ضربات 
متعدد چاقو کشـــته شده اســـت. پلیس به تحقیق 
پرداخت و رد دو دوســـت اکبر به نام سعید و متین را 
یافت. ولی بررسی ها نشان می داد سعید همزمان با 
کشته شدن اکبر به مکان نامعلومی گریخته است. 
متین 2۶ ساله در بازجویی ها به قتل اعتراف و انگیزه 
جنایت را مسائل ناموسی مطرح کرد.  در حالی که با 
گذشـــت 9 سال از این ماجرا پلیس ردی از سعید به 
دست نیاورده بود متین در دادگاه کیفری یک استان 
تهران پای میز محاکمه ایستاد. در جلسه رسیدگی 
به این پرونده که به ریاســـت قاضی اصغر عبداللهی 
با حضور دو مستشـــار تشکیل شـــد، ابتدا نماینده 
دادستان کیفرخواست را خواند. وی گفت: با توجه 
به درخواست پدر قربانی مبنی بر قصاص و دسترسی 
نداشتن به مادر وی، رئیس قوه قضائیه برای عاملان 
این جنایت درخواســـت دیه را مطرح کرده اســـت. 

ســـپس متین در جایگاه ویژه ایستاد و گفت: 9 سال 
از این ماجرا گذشـــته و حالا من در زندان 35 ساله 
شده ام. در این مدت پلیس هیچ سرنخی از همدستم 
به دســـت نیاورده و من هم نشانی از او ندارم. او در 
تشـــریح جزئیات ماجرا گفت: من هیچ خصومتی با 
مقتول نداشـــتم و با او دوست بودم. یک روز سعید 
که او هم دوســـت صمیمی ام بود سراغم آمد و گفت 
برادرش با او تماس گرفته و مدعی شده اکبر مدت ها 
قبل همسر او را آزار داده است. سعید که از شنیدن 
این ماجرا شوکه شده و تحت تاثیر حرف های برادرش 
قرار گرفته بود تصمیم به انتقام گیری گرفت و از من 
کمک خواست. من هم که بچه بودم حرف های او را 
باور کردم و به خاطر رفاقتی که با او داشتم همراهش 
به ســـاختمان نیمه کاره رفتم تـــا اکبر را ادب کنیم. 
این متهم ادامه داد: من و ســـعید با نقشـــه از پیش 
طراحی شده به اتاقک نگهبانی که اکبر شب ها آنجا 
می ماند، رفتیم. او در حال شســـتن سرش با شامپو 
بود و چشم هایش را بسته بود که وارد شدیم. سعید 
با چاقو چند ضربه به پهلوی او زد و من هم چند ضربه 
زدم. وقتی اکبر کشته شد، سعید گفت چند روزی در 
خانه اش پنهان می شود اما دیگر هیچ کس خبری از او 
به دست نیاورد. من همدستی در قتل را قبول دارم اما 
حالا می گویم پشیمانم و تحت تاثیر حرف های دوستم 
دست به چنین کاری زدم. در پایان این جلسه هیات 

قضایی وارد شور شد تا رای صادر کند. 
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درپی بارش های شدید باران 
در اســـتان فارس و طغیان 
برخی رودخانه ها، بسیاری 
از مناطق روستایی جهرم در محاصره سیل 
قرار گرفته و از سکنه تخلیه شده اند. سیلاب 
در جنوب شیراز یک کشته به دنبال داشته 
است. سیل در استان بوشهر نیز یک کشته 
بر جای گذاشـــت و در حال حاضر برق 
برخی مناطق استان قطع است. سیلاب 
در استان های کرمان، اصفهان، هرمزگان، 
خراســـان رضوی و... نیز وضعیت برخی 
روســـتاها و معابر این استان ها را بحرانی 
کرده است. از سوی دیگر بارش سنگین 
برف در استان های شمالی، امدادرسانان 
را همچنان در این اســـتان ها و مسیرهای مواصلاتی 
نگه داشـــته و مدارس استان گیلان نیز امروز تعطیل 

اعلام شده اند. 
حسن فیاض پور، رئیس ستاد بحران استان فارس در 
این باره به »فرهیختـــگان« گفت: »با توجه به تداوم و 
شدت بارندگی هایی که از روز دوشنبه آغاز شده است 
اکثر خانه های روســـتایی استان که بالغ بر 170 هزار 
واحد مسکونی است، دچار ریزش دیوار و سقف شده 
که خوشبختانه امدادرسانی به آنها صورت گرفته است.« 
وی ادامه داد: »از لحاظ ایمنی فرمانداران پیش بینی های 
لازم را انجام داده اند و اهالی بسیاری از روستاهایی که 
در معرض خطر قرار داشتند از محل تخلیه و سکونت 
اضطراری داده شده اند. اکثر راه ها به علت حجم بالای 
سیلاب بســـته است و روستاهای داراب، جهرم، فسا، 
مهر، خنج و لامرد در محاصره سیل قرار داشتند و امکان 
دسترسی به آنها میسر نبود که از صبح جمعه نیروهای 

امدادی اقلام موردنیاز را برای آنها تامین کردند.« 

 یک کشته در سیل شیراز
رئیس ستاد بحران استان فارس درباره قربانیان احتمالی 
این ســـیل به »فرهیختگان« گفت: »صبح جمعه یک 
مرد موتورسوار که به رغم هشدارهای فراوان قصد عبور 
از قصر قمشه را داشت، در مسیر سیلاب شیراز گرفتار 
شد و سیلاب وی را با خود برد و ساعتی بعد جنازه وی 

در قسمت های جنوبی شیراز پیدا شد.« 
برای جلوگیری از خطرات احتمالی به ساکنان حاشیه 
رودخانه سلطان آباد شیراز نیز دستور تخلیه داده شده 

است. 
رمضان امینی، معاون خدمات شهری شهرداری شیراز 
نیز گفت: »از ســـاعت 5 بامـــداد جمعه رودخانه های 
خشک و چنارراه دار در شیراز طغیان کرده و مسیرهای 
کنارگذر دراین شـــهر مسدود شـــده است. باتوجه به 
احتمال بارندگی به اهالی روســـتاهای پائین دســـت 
رودخانه ها و ســـاکنانی که بدون مجوز درسال های 
گذشته درمســـیل رودخانه ساخت وساز انجام داده 

 بودند، اخطارهای لازم داده شده است.« 
نیروهای امدادی درحال آماده باش هستند و 4200 
نیروی انســـانی درقالب 112 تیم و با 7۶0 دســـتگاه 
خودروی سبک و سنگین در مناطق یازده گانه مستقر 

شده اند. 

 دستور دادستانی برای رفع خطر
محمد مبشر، مدیر ستاد مقابله با سیل شهرداری جهرم 
نیز گفت: »با توجه به اینکه درکوچه های قدیمی امکان 
عبور و مرور ماشین های سنگین شهرداری وجود ندارد 
دادستان شهرستان با حضور در ستاد بحران شهرداری 
اجـــازه داد تا در هر جا که  امکان خطری وجود دارد، با 
هماهنگی دادســـتان و پس از اخطار شفاهی و حکم 

دادستانی، رفع خطر صورت گیرد و با کم  کردن ارتفاع 
دیوارها اقدامات ضروری انجام شود.« 

او گفـــت: »هنوز آمار دقیقی از میزان تخریب منازل و 
اماکن در اختیار نداریم و بعد از اتمام بارندگی و عادی 
شدن شرایط، گزارش ها به شکل دقیق اعلام می شود.« 
علیرضا صحراییان، فرماندار ویژه جهرم گفت: »90درصد 
ساکنان روستای برجی که در دریاچه سدسلمان فارسی 
قرار دارد تخلیه شده اند و تنها 15 خانوار به هشدارها 

درباره تخلیه روستا توجه نکرده اند.« 

 تکذیب شکسته شدن سد جهرم
حسن فیاض پور، دبیرکل مدیریت بحران استان فارس 
اخبار منتشر شده در فضای مجازی مبنی بر شکستن و 
آسیب دیدن سد جهرم را رد کرد و گفت: »موضوع تخلیه 
روستاهای اطراف سد مربوط به آن بخشی از اراضی ملی 
است که به تصرف سودجویان درآمده و تخلیه به خاطر 

شکسته شدن سد، صورت نگرفته است.« 
یکـــی از اهالی شـــیراز نیز در گفت وگـــوی تلفنی با 
»فرهیختگان« گفت: »بســـیاری از روستاهای جهرم و 
فسا در محاصره سیل درآمده و در معرض خطر سیلاب 
قرار دارند اما اهالی روستای یرگ که در حاشیه دریاچه 
ســـلمان فارســـی قرار دارد از 10 سال قبل بارها برای 
تخلیه اخطار گرفته بودند. اما به رغم اینکه خانه هایشان 
از طـــرف دولت خریداری شـــده بود آنها را ترک نکرده 
بودند که ماموران پلیس با حکم دادســـتانی آنها را از 

محل دور کردند.«

 تخریب سد محمدآباد
امـــا علیرضا صحرائیان، فرماندار ویژه جهرم از تخریب 
شـــدن سد خاکی منطقه محمدآباد شهرستان جهرم 
خبر داد و از اهالی مناطقی که در مســـیر سیلاب قرار 
دارند خواست مراقبت لازم را داشته باشند و از ترددهای 

غیرضروری پرهیز کنند.

 سیاب در سایر استان ها
مرتضی سلیمی، رئیس سازمان امداد و نجات جمعیت 
هلال احمر در باره سیلاب در سایر استان های کشور 
گفت: »از 24 تا ٢٩ بهمن، ١١ استان اصفهان، ایلام، 
فارس، تهران، خراســـان رضوی و شمالی، خوزستان، 
بوشهر، کرمان، کهگیلویه و هرمزگان، تحت تاثیر سیل 

و آبگرفتگی بوده اند.« 

 سیاب در خراسان رضوی
جاری شـــدن سیلاب و بسته شـــدن محور روستایی 
سعادت آباد – رشتخوار درجنوب خراسان رضوی باعث 
شد با هماهنگی های صورت گرفته خودروهای عبوری 
از مسیر راه آهن عبور کنند تا در معرض خطر قرار نگیرند. 

 مرگ دختر 8ساله در خواف
شاهین فتحی، معاون عملیات سازمان امداد و نجات 
هلال احمر نیز از مرگ یک دختر 8ساله در جریان سیل 
در شهرســـتان خواف خبر داد و گفت: » یک نفر نیز در 
شهرستان بستک که راکب موتورسوار بوده به دلیل سیل 

مفقود شده است.« 

 خسارت میلیاردی سیل در کرمان
ابوالقاسم سیف اللهی، جانشـــین استاندار در ستاد 
مدیریت بحران اســـتان کرمان نیز میزان خسارت وارد 
شده سیل در این اســـتان را 720 میلیارد ریال برآورد 
کرد و گفت: »سیل راه دسترسی به ده ها روستا را از بین 
برده است و تردد در برخی محورهای روستایی حتی با 

بولدوزر هم امکان پذیر نیست.« 

 ۱۱ استان کشور در چند روز گذشته درگیر سیل شدند
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